
 

Referat – Fynske Idrætsforbund 

Mødegruppe: Bestyrelsen  

Dato 23-11-2023 kl. 18.00 

Sted Kontoret 

Deltagere Bernt Nielsen (BN), Jan Jager (JJ), Johnny Rusbjerg (JR), Christel Gall 
(CG), Leif Rasmussen (LR), Michael Hansen (MH), Annie Stolzenbach 
(AS), Ole Hansen (OH) og Carsten Lausten (CL). Ansvarlige benævnes 
med initialer. 

Fraværende Charlotte Laursen (ChL),  

Referent CL 

Referat udsendes senest: 27-11-23 

Nr. Punkt Kommentar/ beslutning/ opgave Ans-
varlig 

1 Godkendelse af referat Godkendt 
Vedr. lagring i skyen tilbud fra Better Board 7.500, -, CL 
havde også et tilbud sidste gang, punktet kommer på 
dagsordenen og besluttes på næste bestyrelsesmøde, hvor 
der er lavet et overblik. 

 
 
 
 
BN/CL 

2 Nyt fra formanden Ændringer på vej hos SIKO  

3 Nyt fra kasserer Regnskab udsendt. Der optræder fortsat 62.000 som vi har 
lagt ud til Stige Ø. 
CL har overtaget rykkerne og udsendt dem igen. 
Forrentning af pengene fra arven blev drøftet. Skal 
indtænkes i forhold til mulighed for sponsorater. AS 
arbejder videre med det og tager det med 
forretningsudvalget. 
Spørgsmål vedr. kto. 1124 - 10.000, - kr. er de sidste penge 
fra Sportslørdag 2023. 

 
 
 
 
AS 

4 Foreningsprisen Der var kommet ti gode indstillinger, der blev drøftet. CL og 
BN arbejder videre 

BN/CL 

5 Nyt fra udvalgene Jørgen Autzen udvalget: har holdt møde oplæg fremsendt. 
JJ fremlagde udkast, der blev drøftet, herunder der ikke 
skal være overlap i forhold til vores nuværende initiativpris 
CL laver forslag til justering af denne.  
JJ har noteret og tilretter oplægget. Der laves også et 
internt dokument med kriterier og prioritering.  
Alle ansøgninger forelægges bestyrelsen. 
Talentpriser skal overrækkes på den store scene til 
Sportslørdag. Måske kunne talentpriserne overtage Årets 
Fund, der tages en dialog med FS om det. 
Offentliggørelse af arven drøftet – januar/februar gode 
måneder. Trin 1, vi offentliggør vi har fået penge og der 
kommer kriterier – trin 2 nu er kriterierne klar. BN/CL tager 
det med FS og TV2Fyn på mødet 5/12. 
AS foreslår en ungdomspris til uddeling på vores 
repræsentantskabsmøde. Ligeledes nedlæggelse af 
foreningsprisen.  

 
 
 
CL 
JJ 
 
 
 
 
 
 
 
BN/CL 

6 Stige Ø status LR fremlagde. Haft møde med arbejdsgruppen, der havde 
et oplæg til en samarbejdsaftale, der blev uddelt og drøftet.  
Bestyrelsen var enige om at FI ikke skal involveres 
yderligere i projektet. Der opfordres til at man nedsætter et 
brolaug der skal have ejerskab over projektet. CL 
formulerer et svar. 

 
 
 
 
CL 

7 Løbende sager Sportslørdag: Der er fuldt hus. 
Ungleder: Oplæg runddel. Budget 1000,- pr pers. + 
forplejning + goodiebag (hoodie, t-shirt) – måske laves en 

 
 
 



fællesplatform på fx Snapchat hvor man kan kommunikere 
videre. Forslaget er ok, budgettet skal specificeres, og 
honorar justeres. CL arbejder videre. 

 
 
CL 

8 Evt.   

Mødet slut 20.18 
 
 
Forbund der ikke er medlemmer hos FI 

Dansk Automobil 

Boksning 

Cricket 

Curling 

Floorball 

Faldskærm 

Hang- paragliding 

Militær 

Rulleskøjte 

Softball 

Styrkeløft 

Moderne 5 kamp 

Surf rafting 

 


